
Osadnivýbor
Zastupitelstva města Ústi nad Orlici

pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
z 14. zasedání ze dne 07. 05. 2024

počet listů: 6
počet příloh/|istů příloh: 1/1

. Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Be. Vladimir Procházka, Mgr. Leona Felgrová, JosefPřkomni: Pluskal

Omluveni: Radka Moravcová, DiS., Ing. František Beran

Hosté: jiří Preclík, Ing. Petr Vašek, Ing. Petr sloupenský

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 07. 05. 2024, 18:15, v šálku tělocvičny v Černovíru

1. Zahájení
2. Přehled realizovaných projektů

Program jednání: 3. Podněty obyvatel
4. Různé
5. Závěr
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1. Zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. ZM informovala
členy o schůzce s předsedou svazku Regionu Orlicko-Třebovsko kvůli odvodnění parkovací
plóchy u lávky. V období Velikonoc byla opravena (v rámci reklamace) vahadlová houpačka
na náměstíčku. Jako host se zasedání OV zúčastnil předseda TJ Sokol Čemovír, z.s. a
informoval o plánovaných opravách místní tělocvičny (v letošním roce by měl být z rozpočtu
města UO zateplen strop). Dále se zasedání zúčastnil pan P.S. a dotazoval se na úplné
uzavírky místní komunikace, které byly zveřejněny v Ústeckých listech, na to, jakým
způsobem bude zajištěn průjezd složek IZS a jakým u)ůsobem bude zajištěna každodenní
zdravotní péče nemocným či starším spoluobčanům.

2. Přehled realizovaných projektů
SPODNÍ KŘIŽOVATKA
Novou studii vzhledu křižovatky jsme z ORM obdrželi a seznámili se s ní. Nyní se řeší
stavební povolení.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK
Propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, k realizaci dojde pravděpodobně v roce
2025 s finanční sEoluúčastí OV.
Schůzka s Lcsy CR:
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Návrhy a doporučení: Doporučujeme vyčištění horní nádrže a navrhujeme vyčistit ucpané
skruže od nánosů bláta u Cp. 25 (následky prací na výstavbě kanalizace).
Stav: v řešení

HOSTINEC U BOBŠE
Odbor správy majetku města (SMM) má již od projektanta rozpočet rekonstrukce rozdělený
na 2 etapy. Rekonstrukce hostince se v roce 2024 realizovat nebude, mohla by být zařazena
do ŕo@očtu roku 2025.

KANALIZACE
Práce na výstavbě splaškové kanalizace byly zahájeny. Konec je plánovaný na 09/2024. Až
poté si budou moct jednotlivé nemovitosti podávat žádosti na připojení ke kanalizaci (rok
2025-2026). přibližný časový harmonogram prací je vyvěšen ve vývěsce ov a byl zaslán
občanům na email.
Kontrolní dny budou probíhat každou středu v 10:00 hod. Dotazy lze zasílat na email p.
Pražáka z Tepvosu, případně se na něho můžete obrátit i telefonicky. Na kontrolních dnech
pak můžete dmou problematiku projednat se zástupci spol. Tepvos osobně.

Další informace jsou dostupné na https://tepvos.cz/kanalizace-cemovir/
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Dle informací z veřejného zasedání ze dne 30. j]. 2023 bude spol. TEPVOS požadovat po
vlastnících nemovitostí k žádosti o připojení tyto podklady: podélný profil (jaký bude spád),
popis místa (nemovitosti), kolik lidí tarn žije, kolik splašek se bude v průměru do kanalizace
vypouštět, vyřešení dešťové vody.
Upozornění:
* nové připojení na kanalizaci nelze udělat přes současný septik
* doporučuje se vyhotovení revizní šachty, není to povinností vlastníků, ale je to lepší pro
případné čištění

INFORMACE K ÚPLNÉ UZAVÍRCE KOMUNIKACE (úseky 5, 12 a 3) - bližší
informace budou sdělenY po společné schůzce s investorem a zhotovitelem kanalizace
již v zimních měsících jsme řešili problémové úseky místní komunikace, které by měli být
kvůli výstavbě kanalizace zcela uzavřené. Žádali jsme investora, aby v těchto částech byla
během celého dne zajištěna možnost průjezdu složek IZS a zabezpečen bezpečný pohyb
pěších.
Vyjádření investora (spol. TEPVOS) ze dne 21.02.2024: Co se týče bezpečného pohybu
pěších a umožnění průjezdu IZS bude průběžně kontrolováno i za účasti TDI a koordinátora
BOZP, kterým byl e-mail přeposlán.
Kontrolní prohlídky na stavbě budou opět prováděny minimálně každý týden ve středu a také
na nich budeme požadovat co možná nejmenší omezování obyvatel.
Pokud nebude možná objízdná trasa, stavba v případě nutnosti zajistí provizorní přejezd
připravený na stavbě a pokud ani to nebude stačit, tak v případě nezbytnosti i výkop zasype.
Vyjádření investora (spol. TEPVOS) ze dne 06.05.2024: Schválená uzavírka neznamená
úplné uzavření celého úseku hlavní komunikace po celou uvedenou dobu. Trvalá uzavírka
platí pro autobusy a auta nad 3,5 t, pro osobní auta bude komunikace omezeně průjezdná i
v době výstavby, s výjimkou několika kritických míst. Tak, jak jsme již v minulosti
informovali, vlastní realizace výstavby kanalizační stoky bude probíhat po úsecích v délce
cca 20 m. Na jednotlivých úsecích se bude pracovat v pracovní době a po dokončení položení
potrubí bude úsek zasypán a uveden do provizorního pojezdného stavu. Pro IZS bude průjezd
zachován podle okolností bud' připravenými přejezdovými plechy nebo rychlým zasypáním
výkopu a uvolněním komunikace. Na trase stoky je několik kritických míst, kde bude po
omezenou dobu výstavby úseku nutná úplná uzavírka na několik hodin. V takovém případě
budou občané informováni předem.

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV se roZhodl pro pořízení pingpongového stolu od firmy SPORT CLUB S.R.O.. Umístění
pingpongového stolu a nové nalajnování plochy budeme řešit dle možností vzhledem
k výstavbě kanalizace. V termínu 08.07.-24.07.2024 zde budou prováděny výkopové práce
(kanalizace), poté bude prostor osázen živým plotem. Umístění ping. stolu se pravděpodobně
přesune až na jaro 2025. Provozní řád je připraven a bude umístěn na plot u hřiště
Pořízení stolu bude hrazeno 50% z rozpočtu OV a 50% z rozpočtu města UO.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Stav: v řešení

PŘE,SUNUTÍ BAREVNÝCH KONTEJNERŮ NA TŘÍDĚNÝ ODPAD
Z KRIŽOVATKY NA JINÉ, VHODNĚJŠÍ MÍSTO
Pro kontejnery, které jsou umístěny na spodní křižovatce, hledáme již delší dobu vhodnější
místo. S městem UO Zkusíme projednat možnost, aby mohly být kontejnery umístěny podél
silnice u hřiště vedle tělocvičny. Zároveň bychom chtěli pořídit vhodné clony, které by
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zakryly obě boční pohledové části. U spodní křižovatky by zůstaly pravděpodobně 2
kontejnery - na plast a papír.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

OPRAVA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVKY směr UO

Oprava zastávky je objednána a bude se v nejbližších dnech realizovat (výmalba stěn
zastávky, výměně okapu, vyčištění střechy).
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

ODVODNĚNÍ PARKOVACÍ PLOCHY U ROZCESTNÍKU (U LÁVKY)

Při každém dešti se z parkovací plochy stává vodní plocha a nelze ji využívat k danému účelu.
Požádáme o vyřešení odvodnění. Dne 30.04.2024 proběhla schůZka s předsedou svazku ROT,
jenž má pozemek v pronájmu a u parkoviště bude provedena odvodňovací rýha.
Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Stav: v řešení

3. Majetkové záležitosti

4. Podněty obyvatel
KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
Na kalendáři se začíná pracovat, hledají se vhodné fotografie, kalendář by byl měsíční ve
formátu A3 - na šířku, k zavěšení na zed'. Budeme zjišťovat zájem mezi občany. Cena by se
pohybovala kolem 250 KČ a zájemce by si kalendář hradil sárn. Nebude hrazeno z rozpočtu
OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: v řešení

5. Různé
POŠKOZENÍ STARÉHO VODOVODU V ČERNOVÍRU
OV byl informován o poškození starého vodovodu při výstavbě kanalizace. OV bere tyto
informace na vědomí.

POŘÍZENÍ STOJANŮ NA KOLA S UMÍSTĚNÍM NA VEŘEJNÁ MÍSTA A
ODPADKOVÉHO KOŠE K CYKLOSTEZCE
Stojany na kola budou umístěny na daná místa, až okolnosti dovolí (náměstíčko, prostor u
tělocvičny - po vybudování kanalizace, hřiště Pod lesem - po kolaudaci). odpadkový koš byl
dodán a je umístěn u cyklostezky. Hrazeno z řo@očtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: stojany - dodáno, odpadkový koš - splněno
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NOVÁ ZELEŇ ZA HŘBITOVNÍ ZDÍ
V jarním období bude prostor osázen vhodnou zelení dle doporučení odboru životního
prostředí - jilm a habr. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: splněno

NOVÝ PROSTOR- PARČÍK U KAPLE
Nový vZhled by mohl získat i prostor pod kaplí, kde by mohl vzniknout malý parčík s
posezením. Na jaře se sejdeme na místě a zvážíme různé alternativy.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

VÁNOČNÍ VÝZDOBA ČERNOVÍRU
Požádáme o pořízení nové, jednotné výzdoby Čemovíru, která bývá umístěna na lampách VO
v době adventu, a to i v horní části obce.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

ODPADKOVÝ KOŠ K SOŠE SV. VÁCLAVA, STARÉ OLDŘICHOVICE
Na místě se setkávají především mladí lidé, kteří pak nechávají na zemi ležet odpadky.
Z tohoto důvodu bychom chtěli pořídit odpadkový koš, který by byl umístěn na zábradlí,
v barvě vhodné pro dané okolí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Ing. František Beran
Stav: splněno

6. Závěr

Osadní výbor děkuje za podněty a postřéhy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasováni:

Pro: 5 Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Be. Vladimir Procházka, Mgr. Leona Felgrová, josef
Pluskal

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: 2 Radka Moravcová, DiS., Ing. František Beran

Termin pňštího zasedání:

Přílohy zápisu:

11.06.2024 v 18:15 v šálku tělocvičny Černovír

Prezenční listina ze dne 07.05.2024

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 07.05.2024

Ověřil' Zuzana Mačátová Předseda , 07.05.2024osadního výboru
l
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V pátek 31.05.2024 od 17:00 Vás zveme na
DEN PRO SOUSEDY,

který se koná ve spolupráci s SDH Černovír a
KÁCENÍM MÁJE s kapelou BENKROFTI

""i@i

" Ucpdou BENKROFTT
: - ,
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